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全球熱愛生命獎章授獎辦法 

 
一、 宗旨：為提倡「熱愛生命」之精神，並鼓勵在各自領域有具體作為足以實

踐事蹟者。 

二、 對象：全球各國人士。 

三、 申請類別： 

(1) 勇敢事蹟：不畏環境艱難或疾病痛苦，而能呈現其勇氣與毅力足資褒

揚者。 

(2) 愛心事蹟：捨己救人，友愛孝親或其他愛心事蹟，散發人性之光與熱

足資褒揚者。 

(3) 努力事蹟：就其個人資賦，因努力不懈，超越上天賦予之極限，其精

神可讓世人學習褒揚者。 

(4) 成就事蹟：經長期努力，鍥而不捨，終能有所成就而嘉惠社會大眾者。 

四、 推薦辦法：各機關社團、學校或個人均得依據本辦法向本基金會推薦候選

人。 

(1) 推薦請使用規定之推薦表，填妥申請類別，具體優良事蹟外並檢具有

關證明資料文件。 

(2) 請附候選人自傳一篇（可由候選人父母或推薦人代筆，至少五千字），

內容包含候選人之優良德行、傑出成就或奮鬥經過及對周遭影響與社

會貢獻。 

(3) 請附與候選人優良事蹟之有關照片（包括二吋照片二張及生活照 30

張）。 

五、 推薦時間：每年一月一日起至六月卅日止。 

六、 評審：由本基金會銘聘社會公益賢達人士五至七人組成評審委員會，就各

地所彙整候選人資料逐一進行初審、派員調查、複審、決審程序評定得獎

人選。 

七、 評審與公佈：預定當年十二月上旬初審、次年一月上旬複審、二月上旬決

審，並於三月召開記者會公佈得獎名單。 

八、 表揚：熱愛生命獎章由本基金會透過大眾傳播及網路向社會介紹表揚，並

編印勵志圖書，介紹優異事蹟，其中家境清寒者，給予熱愛生命獎助學金，

以茲鼓勵。 

九、 領獎：當選人將在次年全球熱愛生命大會日中接受頒授藝術銅雕獎章與當

選證書。 
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十、 啟示：  

(1) 唐朝．李白詩句:「天生我材必有用，千金散盡還復來」(將進酒)。 

(2) 民國．周大觀詩句:「我還有一隻腳，我要站在地球上。」、「我還有

一隻腳，我要走遍美麗的世界。」(我還有一隻腳)。 

十一、 主辦：財團法人周大觀文教基金會（電話：02-29178770、傳真：02-

29178768 地 址 ： 新 北 市 新 店 區 明 德 路 52 號 3 樓 、 網 址

http://www.ta.org.tw、e-mail:ta88ms17@gmail.com）。 

十二、 附記：熱愛生命獎章除在推薦期間按規定辦理評審外，如發現有特殊優良

事蹟者，本基金會應主動遴選，經評審委員會同意後頒授獎章，以資鼓勵。 
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財團法人周大觀文教基金會 

全球熱愛生命獎章推薦表 

 姓    名  性    別  國籍  

出生日期  服務單位  

申請類別  身分證號  

通訊位址  電話  

戶籍地址  電話  

e-mail  手機  

家   庭   狀   況 

稱謂 姓     名 年齡 服務單位或就讀學校 稱謂 姓     名 年齡 服務單位 

        

        

優   良   事   跡 

 

推 薦 ( 人 ) 單 位 意 見 

 

注意事項： 

1.獲選之得主同意配合出席頒獎典禮等相關活動。 

2.所投稿之文章與照片，可授權予本會運用、重制並做為文宣、報導內容。 

3.如有未盡事宜，主辦單位保有說明與解釋之權利。 



 

4 

我已充分瞭解【全球熱愛生命獎章】之活動內容與進行方式，且無

任何異議，並同意配合主辦單位之活動規劃及規定。 
推薦(人)單位簽章: 
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Chou Ta-kuan Cultural & Educational Foundation 
 

CONFERMENT REGULATIONS FOR 

GLOBAL FERVENT FOR LOVE OF LIVES MEDALS 

 
I. Objectives: To promote spirit of Fervent Love of Lives and encourage hands-on fulfillment of 

such vision. 

II. Target candidates: 

(1) People throughout the world. 

III. Categories:  

(1) Medal of Bravery: For those impressing the world with undaunted courage and heroism 

against challenges or diseases. 

(2) Medal of Benevolence: For those glorifying the brilliant side of life, helping people or 

paying extraordinary piety to parents or others at the price of their own sacrifice or their 

lives. 

(3) Medal of Diligence: For those putting forth extraordinary efforts and industriousness, 

setting the example to all. 

(4) Medal of Achievements: For those having attained remarkable achievements through 

prolonged and incessant endeavors to benefit other people and the entire society. 

IV. How to recommend: All individuals, schools, organizations and agencies concerned are 

requested to send recommendations to the Chou Ta-kuan Cultural & Educational Foundation: 

(1) Please use the provided application form, fill out category, concrete facts and supporting 

certificates. 

(2) Please provide the candidate’s autobiography (may be written by the candidate’s 

parents or recommender, English or Chinese 5000 characters minimum), including 

highlights of remarkable achievements, behaviors, facts of struggles and influence spread 

to the society. 

(3) Photos and Video（VCD） related to the candidate’s remarkable achievements of 

behaviors (including 2 2-inch photos and 30 living photos). 

V. Duration of recommendation period: Jan 1 ~June 30 every year. 

VI. Judgement: The Chou Ta-kuan Cultural & Educational Foundation will invite 5~7 renowned 

and respectable people to organize the Selecting Board to conduct preliminary examinations, 

on-the-spot interviews, re-evaluation, and final review of the candidates. 

VII. Judgement and announcement: Preliminary review in early December every year;  re-

evaluation in early January, final judgement in early February next year.  The awardees will 

be announced in a press conference in early March next year. 

VIII. Commendation: The Fervent Love of Lives Medals will be commended and introduced to all 

through mass media and Internet, as well as Special Journal for remarkable deeds, with 

scholarships. 

IX. Conferment: The Medals along with Certificates will be conferred upon the 

awardees in the conference of Fervent Global Love of Lives Day next year. 
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X. Enlightening quotes: 

(1) “We were born to serve, disregarding all sorts of challenges”, Li Pai of the Tang 

Dynasty. 

(2) Chou Ta-kuan (Oct. 29, 1987~May 18, 1997): “I still have one leg left.  I want to stand 

on earth”; “I still have a leg left to stand on earth and walk all over the beautiful world”; 

“I Still Have One Leg”. 

XI. Sponsor: Chou Ta-Kuan Cultural and Educational Foundation (TEL: 886-2-29178770, Fax: 

886-2-29178768, Address: Fl. 3, No. 52, Mingde Rd., Hsindien City, Taipei County, website: 

http://www.ta.org.tw, e-mail:ta88ms17@gmail.com). 

XII. Note: this Foundation may select proactively the individuals with special deeds, submit to the 

evaluation committee for review and then grant awards. 
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Recommendation Form for “Global Fervent for Love of Lives” Medal 

Photo Name  

 

Nationality  

 

Sex 

 

 

 National Id No.  

Birth Date  Apply Category  

Unit of  

Employment 

 

 

 

 

School of  

Highest Education 

 

 

 

 

 Mailing Address  TEL  

Registered 

Address 

 TEL  

Family facts 

Relationship Name Birth Date Unit of Employment 
    

    

    

Facts Recommended 
 

Comments on the Recommender (Unit) Recommender (Unit) 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Signature/seal 
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